
Vragen regulier Forum Stad op 21-1-2020

Op 16-10-2018 en 18-12-2018 tijdens de raadsvergadering heeft 
RijswijksBelang het met wethouder Van der Laar gehad over de 
herinrichting van Buvelio.
Kan de wethouder een update geven hoe het met de herinrichting 
staat? ( 1 april gaat de speeltuin weer open)


